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De wethouder opent de vergadering.  
Er wordt benoemd dat het goed is om bij elkaar te komen en toelichting te geven over het 
incident en de reacties daarop van afgelopen zondagavond. De uitnodiging is vanuit het COA 
gekomen en daar is goed contact over geweest. De wethouder verklaart haar aanwezigheid, 
eerste incident na opening, en benadrukt graag de lijnen kort te houden. Dit is meteen een 
moment om terug te blikken op de initieel gemaakte afspraken en deze te evalueren.  
 
De locatiemanager, stelt zichzelf kort voor en heet iedereen van harte welkom. De toedracht 
en het verloop van het incident worden kort toegelicht. Deze toelichting komt overeen met 
de eerder verschenen statement.  
De impact die het incident op alle betrokkenen, jongeren, medewerkers en omwonenden 
heeft gehad wordt benadrukt. Nogmaals wordt genoemd dat het gedrag niet acceptabel is 
en dat dit ook naar jongeren uitgedragen wordt. COA medewerker geeft aan dat er vanuit 
COA ook voldoende nazorg is en deze eventueel ingeschakeld kan worden voor de 
medewerkers.  
 
De wethouder geeft aan dat we bij elkaar komen omdat we vanuit omwonenden 
verontrustende berichten kregen en we graag na willen gaan waar er behoefte aan is voor 
de omwonenden. We willen graag elkaar op de hoogte blijven houden. Omwonende geeft 
aan dat er verschillende verhalen gaan spelen in het dorp. Zij geeft ook aan dat er een aantal 
individuen het incident wel heftig vond maar een groot deel van de mensen niet.  
 
De locatiemanager  vraagt aan omwonenden waar de behoefte ligt. Zover zijzelf kan 
beoordelen zijn de gevolgde stappen, ook wat betreft informatieverstrekking, gevolgd. Zij 
vraagt zich hardop af, of de verwachtingen mogelijk anders lagen?  
Medewerker gemeente geeft aan dat er snel en goed gehandeld is en dat er de volgende dag 
meteen op alle ontvangen mail is gereageerd.  
Omwonende geeft aan dat er inderdaad heel snel gereageerd is maar dat er vooral op het 
moment dat het gebeurde er vragen waren.  
Omwonende geeft aan dat het meer emotionele appjes waren op de zondagavond maar 
door het snelle reageren vanuit COA, de rust snel is wedergekeerd. Door het aantal 
politieauto’s dachten de omwonenden dat het waarschijnlijk een heftig incident was.  
 
Wethouder spreekt uit dat het fijn is dat de afspraken, zoals gemaakt bij de start, werken en 
dat we elkaar kunnen vinden.  Er wordt benadrukt dat dit in het voortraject een essentieel 
onderwerp is geweest. Er is gebleken dat er adequaat en volgens afspraken gehandeld 
wordt.  
 
 
Er wordt door de locatiemanager uitgelegd waarom de politie/hulpdiensten altijd met meer 
auto’s aanrijden op een melding van het Klooster. Het Klooster staat bekend als risico groep. 
Dit betekent dat er een grotere groep, kwetsbare adolescenten woont waarbij het 
waarborgen van veiligheid hoge prioriteit verdient.  



 

 
Aan de klankbordgroep wordt gevraagd deze informatie ook doorgegeven aan de 
omwonenden. Omwonende geeft aan dat dit prima is.  
Omwonende vult aan dat in het omwonendenoverleg al besproken is dat de behoefte om 
vaker bij elkaar te komen verminderd is omdat het in het Klooster over het algemeen goed 
en rustig verloopt.  
 
Met betrekking tot verdere communicatie benoemt medewerker gemeente dat we 
transparant en open zijn naar elkaar en dat er een persbericht is uitgegaan over het incident.  
Er wordt door omwonenden benoemd dat er verschillende appgroepen zijn waar 
berichtgeving of nieuwsbrief breder verspreid kunnen worden. Deze zouden door een van de 
leden van de klankbordgroep doorgegeven kunnen worden.   
De nieuwsbrief wordt vanuit het COA opgepakt.  De frequentie van het omwonenden 
overleg zal om de 6 weken zijn en daartussen zal een nieuwsbrief worden verzorgd.  
Locatiemanager vraagt aan wijkagent of er meteen inhoudelijk gecommuniceerd wordt aan 
buurtbewoners door politie tijdens een incident? Wijkagent geeft aan dat dit niet het geval 
is. Wellicht is er snel iets aan de politie ter plaatse gevraagd en is daardoor mogelijk andere 
interpretatie gegeven aan de ontvangen informatie.   
 
Omwonende vraagt of de rust is wedergekeerd tussen de jongeren. Locatiemanager geeft 
aan dat het tijd kost, dat ervaren wordt dat de sfeer niet gespannen is en dat een grote 
groep jongeren alweer samen gaat voetballen en eten. COA medewerker geeft aan dat 
binnen opvang dit soort incidenten vaak meer impact geeft op de medewerkers dan de 
bewoners zelf.  
Omwonende geeft aan dat hij van buurtbewoners de melding krijgt dat er meer zwerfafval 
ligt en misschien een idee om meer vuilnisbakken bij de bushalte te plaatsen. Medewerker 
gemeente (gemeente Krimpenerwaard) geeft aan dat hij hierover contact opneemt met 
Hoogheemraadschap. 
 
Concluderend wordt gesteld dat het veiligheidsplan werkt. De wethouder geeft aan dat 
klankbordgroep officieel ontbonden is maar dat het is fijn is, dat wanneer de situatie daarom 
vraagt,  de mogelijkheid blijft bestaan om op deze manier bij elkaar te komen. 
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